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Protokoll fört vid sammanträde med styrelsen för Mil Palmeras Boulers  

2024-03-20 Mil Palmeras 

Närvarande  Ove Rydberg, ordförande, tävlingsansvarig 

Annika Tyxhén, sekreterare, vice ordförande 

Lotta Parment, kassör 

Peter Falk, IT-ansvarig  

Matts Stenseth, spel- tävlingsansvarig 

Ewa Manderstedt, sekretariat, personalansvarig 

Lars Kronvall, inköpsansvarig, vice kassör 

 

1  Protokoll 

Dagens protokoll justeras av ordförande 

2  Föregående protokoll 

 

Inga synpunkter 

3  Ekonomi 

Antal medlemmar för närvarande är 139 st och klubbens ekonomi är bra. 

4  Serieföreningen 

 

Ove delgav vad som diskuterats på det senaste mötet. Ett möte planeras med 

spelansvariga från samtliga klubbar i början av april, för att gå igenom regelverken för 

seriespelet och IPL. Datum ej fastställt. 

En domarkurs planeras till hösten. 

Önskvärt att klubbarna har någon form av uppsökande verksamhet för att få fler 

klubbar att delta i tävlingsverksamheter. 

Önskemål om att tidigarelägga IPL till samma starttid som övriga tävlingar. Frågan 

ska tas upp av Serieföreningen..  

Gällande att spela sista tävlingsmatch till 13 samt om icke medlemmar ska få delta i 

tävlingar avgörs av respektive arrangerande klubb vid tävlingstillfället. 

5  Kommande händelser 

 

30/3 Påskboule/Afterboule. Endast för medlemmar. Samma upplägg som vinboule 

med lite extra fina priser. Anmälningslista finns. 

9/4 Vänskapsmöte och 25-årsjubileum hos Rosaleda. Mix-trippel, anmälningslista 

kommer att sättas upp. 

Vänskapsmötet med Horizonte skjuts upp till nästa vår. 

Hösten 2024 

Till hösten finns förslag på en inbjudningstävling, ”Lady boule”. Återkommer med mer 

info.  



Klubbmästerskap HD + DD. 

Rosaledas tur att komma till oss på Vänskapsmöte.  

Ove och Matts tittar på passande datum. 

 

6  Banansvariga 

 

Rolf och Ulf får i uppdrag att ta fram nya skyltar med vår logga, en till lilla boden, en 

till skyltskåpet och en till Olympia där vår fina priser står.  

 

7  Sponsring 

 

Bjurfors vill gärna sponsra oss på något sätt.  

Matts kollar på alternativ. 

 

8  Övriga frågor 

-Klubben behöver förtydliga vilka stadgar vi har.  

Matts undersöker och sätter upp i skyltskåpet. 

-Klubben har ordningsregler, de ska förmedlas till nya medlemmar men även finnas i 

skyltskåpet. 

Peter och Matts ansvarar för detta. 

-Översyn av nycklar. 

Ove tillsammans med Ulf och Rolf går igenom vilka lås och nycklar som ska bytas. 

Lars kan sedan hjälpa till med inköp av nya lås. 

- Möte den 19/3 med en grupp holländska spelare som spelar på tisdagar. Nytt möte 

bokat och då tillsammans med en representant från kommunen. 

 

9  Nästa styrelsemöte 

10/4 kl 12.00 på Olympia 

 

Mil Palmeras 2024-03-20 

 

Vid protokollet:    Justeras:  

 

 

Annika Tyxhén   Ove Rydberg 

  


